
1. zasedání Školské rady při ZŠ Bílovice n. Svit. 

ve školním roce 2014/2015 

Přítomni:          MVDr. Petr Drábek, MUDr. Tomáš Gabriel, Mgr. Petra Glosová, Mgr. Libor Žanda 

Omluveni:        Ing. Ivan Michalík, RNDr. Taťána Součková 

Hosté:               Mgr. Michal Klaška – ředitel ZŠ 

Datum:             24. 9. 2014 

Program: 

1. Výroční zpráva 

2. Fungování SRPŠ 

 

Průběh jednání: 

1. Pan ředitel Mgr. Michal Klaška předložil ke schválení Výroční zprávu o činnosti školy za  

školní rok 2013/2014.  

2. Zástupci rodičů seznámili ŠR s množícími se dotazy na fungování SRPŠ. Větší skupinu 

rodičů zajímá způsob financování této organizace, která není součástí školy, ale 

příspěvky vybírá od zákonných zástupců žáků školy. S pochopitelných důvodů rodiče 

zajímá: 

-  struktura organizace,  

- zápisy ze schůzí sdružení,  

- termín konání nejbližší schůze 

- způsob financování.  

Rodiče také zajímá, jestli se dá někde zjistit, kolik SRPŠ vybralo v loňském školním roce 

a zda se eviduje, kteří rodiče zaplatili. Způsob hospodaření se zdá rodičům netransparentní 

a zajímají se, na jaké účely jsou jejich peníze využívané.   

Usnesení: 

a) ŠR všemi hlasy schválila Výroční zprávu za školní rok 2013/2014. 

b) ŠR projednala opakovanou žádost rodičů o předložení finančních dokladů SRPŠ na nejbližší 

schůzi SRPŠ, ale nejpozději do 30.11.2014. 

 

Přílohy: 

a) Dopis adresovaný předsedovi SRPŠ 



 

V Bílovicích nad Svitavou dne 30. 9. 2014 

Zapsal:  Mgr. Libor Žanda 

Ověřil: MUDr. Tomáš Gabriel  


